
Hei! 
Kan du se på sak 12/333? Her søkes det om ny atkoms til enebolig. Er dette greit for kommunen som 
veimyndighet?
 
Kristin Sørensen
Byggesaksbehandler
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